
 
 
Dobrý  deň,    
    
dovoľujem   si   Vás   osloviť  s   prosbou  o  Vašu   podporu.   V   krátkej   dobe  Vás  
osobne  navštívim  s  prosbou  o  podpísanie  petičného  hárku,  ktorý  mi  umožní  
zúčastniť   sa   na   nadchádzajúcich   voľbách   starostu   obce   ako  
nezávislý  kandidát  volený  z  ľudu.  
    
Myslím,  že  sa  Vám  nemusím  dlho  predstavovať.  Vyrástol  som  na  Novej  ulici.  
Do   školy   som   nastúpil   v   Podkoniciach   a   neskôr   pokračoval   v   Slovenskej  
Ľupči.   Strednú   a   vysokú   školu   som   vyštudoval   v   Banskej   Bystrici.   Po  
skončení   štúdia   som   založil   reklamnú   agentúru  Gula  Media.   Pracoval   som  
pre  veľké  spoločnosti  v  Banskej  Bystrici  ako  T-‐com,  v  Bratislave  pre  Verlag  
Dashofer   alebo   v   Starom   Smokovci   pre   Tatry   Mountain   Resorts.  Moje  
pracovné   skúsenosti  som   nadobudol   aj   v  zahraničí  (Holandsko,  
Švajčiarsko).     Mám   33   rokov   a   verím,   že   na   funkciu   starostu   mám   nielen  
mladícky  elán,  ale  aj  dostatok  pracovných  a  životných  skúseností.  
    
Určite   si  spomínate,   že   som   sa   ako   poslanec   obecného   zastupiteľstva   v  
minulých   komunálnych   voľbách   uchádzal   o   post   starostu   Podkoníc.  
Získal  som  127  hlasov  a  skončil  som  tesne    tretí.  Tento  výsledok  sa  pre  mňa  
stal   veľkým   záväzkom   pre   ďalšie   činnosti   v   našej   obci.   V   nasledujúcich  
rokoch   som   stál   pri   zrode   internetovej   stránky  www.nasepodkonice.sk,  
zapojil   som   sa   do   práce   na   Podkonickom   spravodaji,  stal   som   sa   členom  
redakčnej  rady  Podkonického  spravodaja,  som  lektorom  v  kostole. 
    
Budem   sa   usilovať   o   to,   aby   sa  Podkonice   rozvíjali   vo   všetkých  
smeroch.  Aby  cestovný   ruch   bol   neoddeliteľnou   súčasťou   života   v   našej  
obci  a   prínosom   pre   všetkých   obyvateľov.   Aby   sa   Podkonice   stali   krajšou  
dedinou,  s  lepšími  službami  pre  jej  obyvateľov.  A  v  neposlednom  rade,  aby  
sme   my  občania   Podkoníc   boli   hrdí  na   miesto,   kde   bývame,   kde   sme   sa  
narodili  a  kde  žijeme.  
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